
Osel le enkrat na led
Kaj vse so že obljubljali načrtovalci

Ko o kakšnem urbanističnem načrtu raz-
pravlja občinska skupščina, odbornikom raz-
loži načrt projektant ali pa zasttopnik naroč-
nika. (Za)govornik je največkr&t tako pre-
pričljiv, da je že kar na seji videti, kako nove
stavbe poganjajo iz zemlje. Resnica pa je
ponavadi manj rožnata.

0 Novembra 1968. so o načrttih za poslov-
nl center okrog Gospodarskega razstaviiča de-
jali: nekatere objekte bi začeli graditi že pri-
hodnje leto (1969. op. p.) — O teakšnih' novih
objektih februarja 1972. še ni :ne duha ne
sluha

0 V (prvi) obrazložitvi načirtov za Sose-
sko 7 na Ježici je med drugim pisalo, da bi
v prvi fazi (1968.) zgradili 500 Kio 700 staao-
vanj, naslednje leto 800 do 100O in leta 1970
1200 do 1300 stanovanj. Seveda »o bila takšna
predvidevanja sila optimistična, zato so kas-
neje zapisali: I. faza gradnje, lleto 1969, 300
stanovanj. — Res je, da bodo jprva stanova-
nja v blokih vseljiva spomladi 1972, atrijske
liiše v sklopu Soseske 7 pa so že dograjene.

0 V obrazložitvi načrtov za bežigrajski
center« pri pošti — načrte je bežigrajska ob-
činska skupščina sprejela februarja 1968 — je
pisalo: Za poslovne prostore v n>vem beži-
grajskem centru je veliko zanimanja in kaže,
da z investitorji ne bo težav. Graditi bi začeli
že letos (1968. op. p.), ves predel pa bi bil
zgrajen do konca 1971. leta. — Resnica je ta
da je bil ves predel nedotaknjen do novembra
1970, ko so se začela pripravljalna dela.

Seveda je takšne, najmanj dveletne zamu-
de, med napovedini in uresničitvaml kaj lah-
ko opravičevati z »objektivnimi težavami«
Bes je, da se zavleče urejanje imovinsko—
pravnih zadev, zdaj kasni kanalizacija, potlej
zmanjka cementa, nazadnjs se premislijo še
papirnati investitorji.

Toda če ne odnehajo »objektivne težave«,
potlej bi bili lahko — po vseh izkušnjah —
z napovedmi bolj previdni načrtovalci, saj
pametnejši vedno popusti.

Vendar pa še tako nenaiven poslušalec rad
sliši: »Začeli bomo še letos ...«.


